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Referat fra styremøte i Infrastrukturfond Norefjell 18. september 2018. 
 

Sak   Tekst                   

22/18 

Fast 

post 

Godkjenning av referat fra styremøte 7. juni 2018 

Referatet ble godkjent. Inge Thorud og Knut Sønsteby undertegnet 

referatet.  

 

 

23/18 Vedlikehold av turveiene 

Truls og Geir har utført nødvendig vedlikehold slik at det nå stort sett er 

bra. Ny runde på dette i 2019. 

 

24/18 Behov for å bytte ut eksisterende skilt og sette ut nye 

Behovet for skilt er kartlagt og det er satt opp oversikt over behovet for å 

kjøp av skilt. Disse skal nå bestilles med mål om å få satt de opp før snøen 

kommer. 

 

 

25/18 Merke de høyereliggende skiløypene med staur 

Knut R fortalte at man er nær ferdig med arbeidet, både med skiløypene i 

fjellet og i Øvre- og Midtre Djupsjøløype. 

 

26/18 Orientering om aktuelle saker på Norefjell 

Hans Ole orienterte om Norefjellveien. Bomavgiften skal stige til 60 kr. 

Det skal kanskje legges asfalt til Sigdal grense. 

Kommunen vurderer å si opp avtalen med Skisenteret om tråkking av 

skiløyper. Det vil bety et bortfall av 300.000 kr til IF. Hvis dette skjer må 

oppdraget om tråkking legges ut på anbudskonkurranse. Vi tar dette opp 

på neste møte. 

 

27/18 Framtidige prioriteringer 

Vi fortsetter arbeidet på neste møte 

 

28/18 Eventuelt 

Truls R fortalte at det er behov for å rydde skog langs lysløypa. Truls fikk 

ansvar for å gjennomføre dette. 

 

   

   

 

 

 

Erik T. Bjøre 

Sekretær 


